
 
 

Jaarverslag 2023 | Secretaris 

 

Verslag van de secretaris van de SCBC Reeshof is een weergave van de algemene  
zaken binnen de vereniging en bestuur. 
 
Het bestuur bestaat uit: Joost Maes, voorzitter; Elly van de Wouw, vicevoorzitter; John Tieleman, 
secretaris; Koen Visser, penningmeester; Jacqueline van de Put, jeugdzaken; Jeroen Schoone, 
ledenadministratie; en Freek Verhoof, algemene zaken. 
 
2023 is voor mij verrassend begonnen, omdat ik een vraag van Joost, als voorzitter van de 
vereniging, kreeg om eens van gedachte te wisselen over de bestuursfunctie van secretaris. Op 
een avond in januari zijn we, Joost, Elly en ik, bij elkaar gekomen, daar hebben wij het wel en wee 
van de vereniging besproken en heb ik ter plekke aangegeven voor éé  jaar te willen instappen. 
Tenslotte kun je, althans ik, geen “nee” zeggen en kom je helpen, zelfs al is het vijf jaar eerder in 
2018, dat ik afscheid heb genomen, toen als vicevoorzitter. 
 
Ondertussen is dit jaar voorbij gevlogen en staat de ALV 2024 alweer voor de deur. Dit betekent 
dat ik toch echt weer afscheid ga nemen van de vereniging. Het is erg mooi geweest om te 
kunnen helpen. Ik heb gezien dat de vereniging na de coronaperiode weer in de lift zit en er zijn er 
in de afgelopen vijf jaar mooie sprongen gemaakt op allerlei vlakken. En, het meest belangrijke er 
is toekomstvisie door: 
1. De werkgroep Tekenen voor de toekomst 
2. Een goed beleidsplan 
 
Het afgelopen jaar is er alleen zorg over de samenstelling van het bestuur waarbij drie 
“oudgedienden” weer zitting hebben genomen en allemaal met hetzelfde doel: de vereniging 
voor een jaar helpen en daarna weer aftreden. 
 
Verder is er in 2023 toch best het nodige gepasseerd te weten: 
• De werkgroep Tekenen voor de toekomst is diverse malen bij elkaar geweest. 
• Het bestuur is zelf 10x bij elkaar gekomen voor een bestuursvergadering. 
• 3x is de voorzitter van de TC aangesloten om items te bespreken met het bestuur 
• Rachel Hijstek, als potentiële penningmeester, is in de loop van het jaar aangesloten om in 

eerste aanzet te bekijken hoe e.e.a. verloopt en in tweede instantie een warme overdracht te 
krijgen. 



 

 

• Pieter Alstede, als potentiële ledenadministrateur, is in de loop van het jaar aangesloten om 
in eerste aanzet te bekijken hoe e.e.a. verloopt en in tweede instantie een warme overdracht 
te krijgen. 

• Het bestuur is in het kader van “een toekomstbestendige vereniging” samengekomen om 
elkaar beter te leren kennen onder begeleiding van het Sportbedrijf Tilburg. 

• Een tweede sessie met het sportbedrijf Tilburg is omgezet naar een overleg “hoe gaan wij als 
bestuur verder” nu er zoveel wijzigingen aanstaande zijn? 

• Er is een extra overleg ingelast om gezamenlijk om het voorstel voor een organisatiewijziging 
te bespreken met elkaar. 

• Tijdens de diverse bestuursvergaderingen hebben wij de diverse “functies” binnen de 
vereniging verder uitgediept, beschreven en vastgesteld. Daarmee kunnen verwachten naar 
potentiële kandidaten ook op een juiste manier weergegeven worden. 

• De vrijwilligersborrel is weer georganiseerd in juli en gezellig verlopen. 
• Wij hebben natuurlijk een erg leuk jubileumfeest gehad op 10 juni, voor zowel de jeugd als de 

senioren waarvoor de complimenten uiteraard uitgaan naar de activiteitencommissie. 
• Zaterdag 2 september is de jaarlijkse Kick Off weer georganiseerd. 
• Er zijn door diverse bestuursleden en vrijwilligers verschillende bijeenkomsten bijgewoond die 

vanuit de sportondersteuning door het sportbedrijf van de gemeente georganiseerd werden. 
 
Ik heb getracht te helpen zoals bedacht/verwacht mag worden alhoewel ik als eerste e.e.a. aan 
kennis kon ophalen, door te lezen van de diverse stukken en het doornemen van de diverse 
digitale mappen. 
 
Ik wens jullie als prachtige vereniging een goed en sportief 2024 toe. Ik zie de toekomst met 
vertrouwen tegemoet en het was voor mij weer een oprechte eer om onderdeel van de 
vereniging te mogen zijn het afgelopen jaar. 
 
Het gaat jullie allen goed, 
 
John Tieleman 
Secretaris 


